

In-Ear Headset DUETT



Dual Driver HD Sound



Volume Control



3.5 mm Stereo Jack



3 Spare Earbuds

Das Headset **DUETT** im eleganten Design sorgt mit der **Dual Driver Technologie** für außergewöhnlich guten Klang. Es bietet perfekte Balance zwischen niedrigen-, Mitte- und Hochtönen und sorgt für höchsten Hörgenuss. Durch das eingebaute **Mikrofon** können Anrufe in bester Sprachqualität geführt werden. Über die **Multifunktionstaste** lassen sich Telefonate, Musik und Lautstärke bequem steuern. Durch das **ergonomische Design** und die anpassbaren Ohrpasstücke bietet das DUETT höchsten **Tragkomfort**. Ausgestattet mit einem **3.5 mm Klinkenstecker** ist es praktisch mit jedem Handy, MP3 Player etc. nutzbar.

Technische Daten:

- Duale Treibertechnologie
- Empfindlichkeit: 113db ± 3
- Frequenzbereich: 20-20KHz
- Impedanz: 32Ω ± 3
- Mikrofon
- Fernbedienung
- Stecker: 3,5 mm Klinke
- Kabellänge: 120 cm ± 5
- Größe pro Einheit: 14,2 mm

The headset **DUETT** in elegant design provides with the **Dual Driver technology** for exceptionally good sound. It offers a perfect balance between low, mid and high tones and ensures maximum listening pleasure.

Thanks to the built-in **microphone**, calls can be made in best voice quality. Calls, music and volume can be conveniently controlled via the **multifunction button**.

Due to the **ergonomic design** and the adaptable the DUETT offers the highest wearing comfort. Equipped with a **3.5 mm plug**, it can be used with practically any mobile phone, MP3 Player etc.

Technical Data:

- Dual Driver Technology
- Sensitivity: 113db ± 3
- Frequency response: 20-20KHz
- Impedance: 32Ω ± 3
- Microphone
- Remote Control
- Headset pin: 3.5 mm stereo plug
- Cable length: 120 cm ± 5
- Unit Size: 14.2 mm

Art. Nr: 255144

EAN: 4024559255144

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice